
Rychlá úleva v rychlé době? 

Infuze
Zrychlená doba přináší kromě starostí 
a stresů naštěstí také nové metody, jak rychleji 
regenerovat, posílit imunitu či zabránit 
nemocem nebo zmírnit jejich průběh.

Manželé Hrbáčkovi otevřeli před 
několika týdny v Petřkovicích pra-
coviště infuzní terapie a ve stylovém 
a příjemném prostředí s polohova-
cími křesly, velkou televizí a dobrou 
kávou už stihli pomoci řadě klientů.

Kdy a proč vznikl nápad nabízet 
infuzní terapii? 
Moje žena se dlouhodobě trápila 
s oslabenou imunitou a už jsme 
nevěděli, jak jí pomoci. Dozvěděli 
jsme se, že všechny možné vitamíny, 

které existují, se mohou do našeho 
těla dostat i jinou cestou než tou 
perorální. Takto jsme se dozvěděli 
o intravenózní aplikaci a tomu se 
nyní věnujeme.

Takže když se necítím dobře, 
tak stačí když k vám zaskočím 
na infuzi? 
Ve světě je to už naprosto běžné, 
u nás to ještě tak známé není. Už ale 
samozřejmě existují kliniky a zdra-
votnická zařízení, kde tuto metodu 
nabízejí a praktikují, ale mají to spíše 
jako sekundární službu. Zároveň je 
také dost omezená nabídka druhů 
těchto infuzí.

Když bych si chtěl otevřít podobný 
podnik, co vše je k tomu potřeba 
udělat? 
Je dobře, že se ptáte, jelikož se nyní 
budeme věnovat tomu, jak rozšířit 
povědomí o těchto infuzích a bude-
me řešit franšízový způsob rozšíření 
této metody. Jedná se o zdravotnické 
zařízení, takže je potřeba mít nějakou 
ordinaci, odpovědnou osobu – lékaře, 
který bude samotný proces hlídat a dá 
záruku celému vašemu fungování. 
Je potřeba vědět, co můžeme dané-
mu člověku dát. Pokud někdo bere 
například léky na ředění krve, tak to 
pro něj není, stejně tak pro někoho, 
kdo má ledvinové kameny.

Jak se na vaše podnikání dívají 
zdravotníci? 
Lékaři většinou u pacientů řeší 
už daný problém a nezabývají se 
prevencí. Prevence zdraví je v rámci 
pohybu, zdravého životního stylu 
a přijímání základních vitamínů to 
nejlepší, co pro sebe člověk může 
udělat. Podle mě je dnes většina lidí 
s prevencí nějakým způsobem sezná-
mena a podporují ji například pro-
střednictvím doplňků stravy. Plno 
lidí ale neví, co vše jejich zažívání 
zvládne a zda je schopno tyto doplň-
ky stravy správně vstřebat. V tomto 
je intravenózní způsob podávání 
mnohem jistější, jelikož sto procent 
vitamínů jde do krevního řečiště.
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Účinnost je tedy okamžitá. 
Jak dlouho produkt v těle vydrží? 
Není to úplně o tom, jak dlouho 
látka v těle vydrží, ale co v danou 
dobu s tělem udělá. Například vita-
mín C podpoří detoxikační proces 
v těle tím, že se naváže na toxické 
látky, pomůže jejich eliminaci 
z organismu a podpoří navíc tvorbu 
bílých krvinek, které jsou důležité 
pro obranu proti infekcím. Je tam 
individuální určitý časový horizont, 
než se tělo opět zanese.

Jaké jsou první reakce vašich 
klientů? Pomáhá jim to?
Ano, jsou nadšení. Většina z nich 
se vrací zpátky a funguje tam určitá 
pravidelnost. Odezvy máme jen 
perfektní. 

Kolik druhů infuzí máte? 
Počítáte do budoucna i s nějakým 
rozšířením? 
Co se týče nabídky samotných infuzí, 
tak jsme určitě jedineční, protože 
nikdo jiný takové množství nemá. 
Stále se to snažíme rozšiřovat a každý 
měsíc tam máme něco nového. Není 
to ale jen o nás, ale také o tom, zda 
a jakým způsobem k nám můžeme 
daný výrobek dostat. Momentálně 
jich máme celkem osm. Navíc jsme 
teď začali nově dělat intramuskulární 
podání vitamínů. Jedná se o bezbo-
lestný vpich injekce do svalu, říkáme 
tomu včelička. V této injekci je samo-
statný vitamín v určité dávce a apli-
kace trvá zhruba minutu. Zároveň je 
to cenově mnohem dostupnější.

Kde tyto infuze sháníte? 
Kdo vám je dělá? 
Veškeré naše nápady převtělí do reál-
ného světa MUDr. Ondřej Černocký, 
bez kterého bychom nebyli schopni 
mít tak rozsáhlou nabídku služeb. 
Určuje, jaká dávka a kombinace je 
či není možná, a navrhne to tak, 
aby to celé dávalo smysl. Například 
pro ženy, které potřebují mít zdravé 
a pěkné vlasy, nehty a pleť, máme 
směs, kde je selen, zinek, biotin a dal-
ší doplňky. 

Jaká je cena infuzí?
Cena se pohybuje od patnácti set 
do tří tisíc korun. Teď navíc ješ-
tě čekáme na novou látku, která 
je spojována s procesem stárnutí, 
ovlivňuje růst a vývoj buněk a hraje 
roli v ochraně proti degenerativním 
procesům, která bude cenově zase 
úplně jinde. Včeličky stojí zhruba 
sedm set korun. 

Včeličky máte ve všech variantách 
v jakých máte také infuze nebo se 
to liší? 
Ne, jsou to jiné samostatné vitamíny. 
Momentálně máme vitamin D, B12, 
Biotin a B1. Nově máme také včelič-
ku Bepanthen pro podporu zdravé 
kůže v letních měsících.

Jak návštěva u vás probíhá?
Máme objednávkový systém, ale 
devadesát procent všech zákazní-
ků k nám přichází přes Instagram 
a z naší nabídky si vyberou, co by 
pro ně v danou chvíli mohlo být 

zajímavé a užitečné. Záleží, zda je 
někdo po náročném sportovním 
výkonu nebo se třeba zrovna cítí 
nachlazený…

I při nachlazení může včasná 
infuze pomoci? 
Přesně tak. V zárodku pocitu, kdy se 
člověk necítí úplně v pořádku, to je 
skvělá cesta, jak čemukoliv předejít. 
Po výběru infuze a vstupní konzul-
taci si člověk sedne do sedačky, my 
vše připravíme a následuje samotná 
aplikace, kdy klientovi náš zdravot-
nický personál infuzi aplikuje. 

Jak dlouho to celé trvá?
Záleží na tom, jakou infuzi si člověk 
vybere, ale zhruba hodina to bude 
vždy. Člověk si u toho odpočine, 
máme tady televizi, Netflix, hudbu. 
Je možné si u toho i číst. Je to oprav-
du relax. Dá se to nazvat určitým 
stylem terapie.
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